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Svar på motion (MP) Utveckling av kommunal odlings-
mark 

 

Hösten 2018 skrev Elisabeth Nobuoka Nordin, Embla Trygg och Inger 

Grönberg en motion där de ville att Botkyrka kommun skulle ”ut-

veckla konceptet stadsbruk efter till exempel Göteborgs modell för 

implementering på lämpliga platser i vår kommun”, och motionärerna 

ville att konceptet skulle införas snarast och utvecklas på sikt, med 

hänsyn till de begränsningar som nuvarande arrendeavtal innebär. 

 

Förslaget är mycket sympatiskt, och det är glädjande att Miljöenheten 

ställer sig positiv till konceptet. Dock anser Vänsterpartiet att kommu-

nen borde göra en mer grundlig inventering av den kommunala od-

lingsbara marken för att säkerställa att den används optimalt. Att öka 

vår självförsörjningsgrad av livsmedel nationellt och att utveckla livs-

medelsproduktionen i de tätbefolkade storstadsregionerna är en central 

hållbarhetsfråga, och Botkyrka har en viktig roll som kranskommun 

inom Stockholmsregionen. Samtidigt måste vi göra allt vi kan för att 

främja den biologiska mångfalden både genom att bevara naturmark 

och genom det sätt på vilket vi planerar och nyttjar vårt odlingsland-

skap. Vår målsättning borde således vara både att utöka den yta vi od-

lar på, och att säkerställa att all odlingsmark brukas så hållbart som 

möjligt. 

 

Vänsterpartiet anser att  

en kartläggning bör göras av kommunal mark som är lämplig för 

odling, både den mark som idag brukas för odling respektive bete, 

den mark som tidigare använts och övrig mark som skulle kunna 

användas. Kartläggningen bör också redovisa vem som arrende-

rar den mark som brukas idag, och på vilket sätt den arrenderade 

marken brukas (till odling eller bete, vad som odlas och med vilka 

metoder).    

 

 

Monica Brundin (V) 

Tara Charoensong (V) 
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